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Bestuur en fractie 
De samenstelling van het bestuur is in het jaar 2009 ongewijzigd gebleven. Bestuursleden waren 
IJsbrand van der Veer, Derco Methorst, Tineke van de Peut en Marieke van de Beek. In 2009 is nauw 
samengewerkt met de kiesvereniging Woudenberg. In dit jaar werkten we gezamenlijk toe naar, wat 
wij dachten, gemeenteraadsverkiezingen voor de nieuw te vormen gemeente zouden worden. Op het 
moment dat dit jaarverslag verschijnt, ligt één en ander als gevolg van de val van het kabinet en het 
controversieel verklaren van het herindelingsvoorstel geheel anders. 
 
Op 13 mei 2009 kwamen wethouders, bestuurs-, fractie- en steunfractieleden van Woudenberg en 
Scherpenzeel bijeen in Hotel Schimmel. Gedurende een middag en avond hebben we met elkaar 
nagedacht over de te zetten stappen om te komen tot een gemeenschappelijk verkiezingsprogramma, 
een gemeenschappelijke kandidatenlijst, het opzetten van een verkiezingscampagne en ook over 
samenvoeging van beide kiesverenigingen in één nieuwe vereniging. Het resultaat van deze sessie 
was, dat we de rest van het jaar hebben gewerkt in een aantal commissies, waarin mensen uit 
Woudenberg en Scherpenzeel zich gezamenlijk hebben gebogen over genoemde onderwerpen.  
 
De commissie die zich bezig hield met het verkiezingsprogramma, had in het najaar van 2009 een 
eerste concept programma gereed. De commissie kandidatenlijst heeft in december 2009 veel tijd 
besteed aan het voeren van gesprekken met mogelijke kandidaten voor de lijst, om aan de hand van 
deze gesprekken bereidheid, beschikbaarheid en geschiktheid van de kandidaten in kaart te brengen 
als leidraad voor de volgorde op de lijst. De commissie die zich bezig hield met samenvoeging van de 
beide verenigingen, heeft op de ledenvergadering van 18 november 2009 de leden gepolst over dit 
voorstel. Er waren onder de aanwezige leden geen leden die hiertegen bezwaar hadden. Een in het 
oog springende activiteit van de commissie Permanente Campagne was het organiseren van een 
gezamenlijk bezoek aan de Vriendendag van de ChristenUnie in Den Haag, waar een aantal leden op 
6 juni 2009 een bezoek brachten aan de Tweede Kamerfractie van de ChristenUnie. 
 
Behalve de bestuurlijke activiteiten werden ook de Scherpenzeelse politiek in 2009 gedomineerd door 
de voorgestelde samenvoeging van Renswoude, Scherpenzeel en Woudenberg. Met spanning werd 
elke stap in dit proces gevolgd. Ondanks de weerstand in Renswoude kwam een herindeling toch 
telkens een stapje dichterbij, werd er door provinciale commissies positief geadviseerd en was het 
voorstel eind 2009 gereed voor behandeling door de Tweede Kamer.  
 
Vereniging 
In de zomer van 2009 werden wij geconfronteerd met het onverwachte overlijden van de heer Gijs 
Hol. Tijdens een vakantiefietstocht werd hij onwel en overleed zeer plotseling. Een verdrietig verlies 
voor zijn vrouw en overige familieleden. Ook wij als vereniging hebben het overlijden van de heer Hol 
als een verlies ervaren. Wij herinneren ons hem als een actief en betrokken lid, die geen 
ledenvergadering oversloeg. Als vereniging deden wij zelden tevergeefs een beroep op hem waar het 
ging om inbreng voor bijvoorbeeld Cursief.  
 
Op 25 maart 2009 werd samen met Woudenberg een thema-avond georganiseerd rondom het thema 
‘Onze jeugd centraal’. Mevrouw J.M. de Heer – Verheij sprak hier over de ins en outs van het Centrum 
voor Jeugd en Gezin. We kijken terug op een boeiende en goed bezochte avond. 
 
Op 18 november 2009 vond een gebruikelijke ledenvergadering plaats. Centraal op deze vergadering 
stond de mogelijkheid voor de leden om input te geven voor het verkiezingsprogramma. Diverse 
onderwerpen kwamen aan bod, en met een veelheid aan wensen en ideeën voor de toekomst van de 
(nieuwe) gemeente konden de commissieleden naar huis, om één en ander te verwerken in het 
concept verkiezingsprogramma. 



Cursief verscheen in 2009 drie keer, te weten in januari, april en september. Door middel van Cursief 
houden we onze leden op de hoogte van de zaken die, met name in politiek Scherpenzeel, spelen. 
 
Tenslotte… 
In het jaar 2009 is op verschillende niveaus heel veel tijd, geld en energie gestoken in het 
voorbereiden van de fusie van Renswoude, Scherpenzeel en Woudenberg tot één nieuw, krachtige 
Valleigemeente. Inmiddels moest het roer om, en werken we heel hard aan de voorbereiding voor de 
gemeenteraadsverkiezingen voor onze eigen gemeente Scherpenzeel. We zijn blij dat we gemerkt 
hebben, dat veel leden bereid zijn hun naam te verbinden aan de kandidatenlijst van de ChristenUnie. 
Daarnaast hebben we uw steun nodig, in de vorm van een financiële of praktische bijdrage, om te 
kunnen komen tot een goede verkiezingscampagne en een sterk christelijk geluid in de 
Scherpenzeelse politiek. Hoofdzakelijk echter is nodig uw gebed voor het werk dat gedaan wordt, voor 
de verkiezingen die gehouden zullen worden en voor de beslissingen die genomen worden. 
 
 
 
Scherpenzeel, juni 2010 
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